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Προς τον κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 
 

Επίκαιρη Ερώτηση 
 
Θέμα: Τελικά τι συμβαίνει με τα συστήματα ασφαλείας στον σιδηρόδρομο; 
 
Πριν τον Ανασχηματισμό υπέβαλα επισταμένες ερωτήσεις στον προκάτοχό σας κ. Σταϊκούρα για 
την κατάσταση των συστημάτων Ασφαλείας στον σιδηρόδρομο. Ουσιαστικές, σαφείς και πλήρεις 
απαντήσεις δεν πήρα, όπως δεν παίρνουν κ οι δημοσιογράφοι κατά την ενημέρωση συντακτών. 
 
Ακολούθησαν Πρωθυπουργικές Εξαγγελίες κατά την πρόταση Μομφής, αλλά και η κυνική ομολογία 
του Πρωθυπουργού ότι δεν θα έχουμε ασφαλή σιδηρόδρομο πριν το 2027. 
 

ΕΡΩΤΑΣΘΕ 
 
1. Ποια ακριβή ενημέρωση λάβατε για την κατάσταση των συστημάτων ασφαλείας στο σιδηρόδρομο 
και πώς δικαιολογείται αυτή; 
 
2. Ποιο το κυβερνητικό σχέδιο για τον Σιδηρόδρομο και πού εδράζεται; 
 

 
 

Αθήνα, 17/3/2025 
 

Ο ερωτών βουλευτής 
 
 

Αλέξανδρος Καζαμίας 
Βουλευτής Επικρατείας, Πλεύση Ελευθερίας 
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